

DIRECTIONS TO LAN KWAI FONG HOTEL @ KAU U FONG



Address: Lan Kwai Fong Hotel @ Kau U Fong

3 Kau U Fong, Central (just before the junction of Aberdeen Street and Wellington Street)

蘭桂坊酒店@九如坊 - 中環九如坊 3 號 (近鴨巴甸街，威靈頓街交界)

1. From Airport 從機場 (45 mins)

Upon arrival, please take Airport Express Train to **HONG KONG STATION** (approximate 24 minutes) and then change taxi to hotel (approximate 10 minutes). The Airport Express runs every 10 -12 minutes from 05:50 to 01:15 daily.

到達香港國際機場後，乘機場快線到香港站 (約 24 分鐘)，再轉乘的士到酒店(約 10 分鐘)。機場快線服務時間為每日早上 5 時 50 分至凌晨 1 時 15 分，每 10-12 分鐘一班。

2. From Sheung Wan MTR Station 從上環港鐵站 (3 mins)

From exit **A2**, turn left and walk along **WING LOK STREET** to the plaza or from exit **E2**, walk across the plaza and pass **COSCO TOWER**, up to **QUEEN'S ROAD CENTRAL**. Cross **QUEEN'S ROAD CENTRAL** and turn left, walk up the steps on your right after you see Wing Hang Bank on the opposite. You'll then be on **WELLINGTON STREET**. Cross the road and walk up the slope of **ABERDEEN STREET**, **LAN KWAI FONG HOTEL @ KAU U FONG** is in front of you.

從 A2 出口，左轉沿永樂街直走至中遠大廈旁的廣場或從 E2 出口，穿過中遠大廈旁的廣場，橫過皇后大道中，左轉，在永亨銀行對面，您的右側階梯拾級而上，到達威靈頓街，橫過威靈頓街後，沿鴨巴甸街再往上走，便是蘭桂坊酒店@九如坊。

3. From Central 從中環 (10 mins)

Walk along **QUEEN'S ROAD CENTRAL** to **SHEUNG WAN** direction, you will pass by **THE CENTER** on your right. Walk up the steps on your left (before Wing Hang Bank on the opposite). You'll then be on **WELLINGTON STREET**. Cross the road and walk up the slope of **ABERDEEN STREET**, **LAN KWAI FONG HOTEL @ KAU U FONG** is in front of you.

沿皇后大道中向上環方向，經過右側的中環中心，在永亨銀行對面，您的左側階梯拾級而上，便到達威靈頓街，橫過威靈頓街後，沿鴨巴甸街再往上走，便是蘭桂坊酒店@九如坊。

4. From Hong Kong Macau Ferry Terminal 從港澳客輪碼頭 (10 mins)

Take taxi to hotel around 10 minutes. Or get into MTR Station in Hong Kong Macau Ferry Terminal, and walk to Exit **A2**, then follow the above **point 2 - direction from Sheung Wan MTR Station**.

乘的士到酒店(約 10 分鐘)。或經港澳客輪內的港鐵站，到 **A2** 出口，跟著以上第 2 項 - 從上環港鐵站的指示便到達蘭桂坊酒店@九如坊。